
Zapisnik Sveta staršev. 

1.sklic Sveta staršev je potekal v živo in preko aplikacije ZOOM 

Dne 21.9.2022 med 16. in 18.10 uro 

 

Dnevni red: 

1. Pozdrav in pregled prisotnosti (ravnateljica).  

 

Seznam izvoljenih predstavnikov: 

ENOTA ODDELEK (VPO-dipl.vzg.) IME IN PRIIMEK 
PREDSTAVNIKA 

 

DOLINCA Maja Petan Majcen Jurij Sluga Odsoten 
Urška Mastnak Rok Jenko Prisoten preko spleta 
Nataša Kutin Nejc Grošelj Odsoten 
Romana Povh Taja Košica Odsotna  
Jožica Marinko Irena Vozel Prisotna preko spleta 
Sandra Potušek Maja Jenko Prisotna  
Maja Meserko Tina Drobnič Prisotna  

SONČEK Sanja Funkel Dejan Gojić Prisoten  
Daša Sirše Anja Rakar Prisotna  
Mirjam Rupar Klemen Drolc Prisoten  
Daša Urana Elvis Pilipović Prisoten 
Tanja Kontrec Nina Juratovec Prisotna preko spleta 

LUČKA Nataša Babič Andrej Koritnik Prisoten  
Nika Funkl Mateja Rozman Prisotna preko spleta 
Helena Napret Miroslava Mekše Prisotna  
Veronika Anžur Maja Blatnik Odsotna  

 

 
2. Izvolitev predsednika Sveta staršev in njegovega namestnika. 

 

SKLEP 1: Svet staršev se konstituira. Prisotnih je več kot polovica članov Sveta staršev. 

SKLEP 2: Izvoljen predsednik Sveta staršev je g. Dejan Gojić. Namestnica predsednika Sveta 
staršev je ga. Nina Juratovec. 

 

 

 



3. Pregled zapisnika zadnje seje – dostopen je na 
https://www.vrtechrastnik.si/Prenova/Svet/2022/3seja22.pdf 

 

SKLEP 3: Na zapisnik Sveta staršev iz junija 2022 je potrjen. 

Pripravili smo vse za ustanovitev Sklada vrtca. Svet zavoda je predlagal 4 člane, ki pripravijo 
dokumentacijo za ustanovitev sklada. Sklad bo ustanovil Svet zavoda na naslednji seji. 

Svet staršev je predlagal nadstandardne dejavnosti. Pridobili smo ponudbo od plesne šole 
Kattan in jezikovne šole Helen Dorron. Športno društvo Vital iz Trbovelj se je opravičilo, so polno 
zaposleni. Enako šola košarke. G. Gojič pove, da tudi šola športa Anže ima dejavnosti v Hrastniku 
in Zagorju, je polno zaseden. Vsi vidimo težavo, da Hrastnik težko pokrivajo izvajalci iz večjih 
mest. Predlog ravnateljice je, da se poveže več lokalnih ustanov in skupaj poiščejo rešitev za 
nadstandardne dejavnosti. Strok. delavci na vzgojiteljskem zboru pa so povedali, da so pred leti 
že imeli nadstandardne plačljive dejavnosti in da je bila želja, da tega ni več (da se otroci ne 
razlikujejo po socialnem statusu – da si nekdo nekaj lahko privošči, nekdo pa ne more). Strok. 
delavci so mnenja, da vse dejavnosti vedno ponujajo kot obogatitvene dejavnosti (ples, 
glasba…itd) in menijo, da so na tak način vsi otroci deležni vsega.  

Ravnateljica bo strokovne delavce obvestila o zbiranju prijav na pridobljeni ponudbi. Strok. 
delavci pošljejo po skupinskih elektronskih naslovih ponudbe. Prijave zbiramo do 30.9.2022. 
Prijavite se k strok. delavki vaših otrok.  

Starši so predlagali izvedbo aktivnosti v okviru vrtca, da torej nadstandardne dejavnosti 
potekajo izven vrtca in da jih starši načrtno vpišejo in potem vedo, kaj obiskuje otrok. Na tak 
način je že vzg. zbor odklonil izvajanje. Vrtec sodeluje v mednarodnih projektih in otroci 
spoznavajo nove tuje jezike tudi na tak način. Ravnateljica pove, da se v vrtcu izvaja veliko 
različnih obogatitvenih dejavnosti, da ponujamo in izvajamo pestre vsebine. 

Ravnateljica se je zahvalila staršem za izvedeno akcijo nakupa šolskih potrebščin. Potrebščine 
smo predali otrokom, za katere smo po lastnih evidencah menili, da potrebščine potrebujejo. 

Pogovorili smo se tudi o sodelovanju staršev z vrtcem. Statistično približno 50% staršev pride 
na pogovorne ure, roditeljske sestanke in predavanja za starše. Letos bomo ponudili v vrtcu več 
aktivnosti v dopoldanskem času, ki vključujejo starše/stare starše (kot npr. čajanka lani pri 
Zajčkih, pove ga. Drobnič) in na tak način sodelovali. G. Gojič je pohvalil bralno značko za starše. 
Ravnateljica pove, da s to idejo nadaljujemo tudi v novem šolskem letu. 

Starši so izrazili željo, da so dogodki/dejavnosti v vrtcu v naprej napovedane (torej če strok. 
delavke načrtujejo čajanko za starše, jo že zagotovo v naprej načrtujejo in naj to staršem tudi 
sporočijo – npr. meseca marca bomo imeli mesec družine, zato bomo starše med 25.3. in 29.3. 
povabili k nam v vrtec. Točen datum bomo sporočili naknadno.) 

Obravnava in pregled Poslovnika Sveta staršev; opredelitev nalog Sveta staršev. 

Naloge Sveta staršev (iz ZOFVI, 66.člen) so dostopne tukaj 
https://zakonodaja.com/zakon/zofvi/66-clen-svet-starsev ), pregled Poslovnika o delu Sveta 



staršev vrtca Hrastnik dostopen tukaj  (povezava na 
file:///C:/Users/Ravnateljica/Downloads/poslovnik.pdf ).  

Na Poslovnik ni bilo pripomb in vprašanj. 

 

4. Izvolitev (potrditev) predstavnikov Sveta staršev v Svet zavoda Vrtca Hrastnik. 

Sprejeli smo sklep, da izvolimo nadomestnega člana za Svet zavoda v primeru odstopa iz 
sveta zavoda katerega od staršev. Prisotni so predlagali ga. Ireno Vozel.  

SKLEP 4: Ga. Irena Vozel je nadomestna članica za Svet zavoda, ko in če bo to potrebno.  

Status predstavnika staršev v Svetu zavoda je vezan na status vpisa otroka v vrtec. 

5. Izvolitev (potrditev) predstavnika Sveta staršev v komisiji za sprejem otrok. 

SKLEP 5: Tina Drobnič je članica Komisije za sprejem otrok v Vrtcu Hrastnik. 

6. Razno. 

Ravnateljica prosi za vrnjena soglasja predstavnikov v Svetu staršev za delitev osebnih 
elektronskih naslovov. Lanska soglasja veljajo do preklica. 

Ravnateljica prosi tudi za sodelovanje staršev pri vračanju otrok na enoto Sonček kot 
prostovoljna pomoč pri selitvi. 

G. Gojič je vprašal, kako smo obeležili 1. vrtčevski dan. Ravnateljica pojasni, da smo posebej 
okrasili enote in igralnice kot dobrodošlico. Pripravili smo slavnostno kosilo, ki ga imajo 
otroci najraje – testenine z omako in domača grmada in smo na tak način bolj slavnostno 
zakorakali v novo šolsko leto. 

Ga. Drobnič prosi, če lahko ure roditeljskih sestankov, Sveta staršev ipd izvajali najhitreje ob 
16.30 (ker je več staršev v službi v Lj ali Ce) in da se skuša upoštevati brate/sestre. 

Ga. Drobnič opozori na problem parkiranja pred enoto Dolinca. Ravnateljica bo obvestila 
strokovne delavce, da sta 2 parkirni mesti pred Dolinco vedno na voljo staršem (po 
zakonodaji mora vrtec zagotavljati vsaj 2 parkirni mesti za starše) – to sta 1. in 2. parkirno 
mesto pri izhodu iz vrtca levo. Ti dve mesti naši delavci ne bodo zasedali. Če jih zasedajo 
stanovalci, pa so za to pristojne redarske službe.  

Ga. Mekše predlaga tudi, da je na enoti Lučka odprt tudi gospodarski vhod, ker je staršem to 
ugodneje (ko oddajajo otroka v šolo, bi ga lahko sproti tudi še v vrtec). Ravnateljica bo 
preverila na MIZŠ, ali je dostopnost pri gospodarskem vhodu sploh možna in odgovor 
sporočila. 

Ga. Drobnič je opozorila na stisko nekaterih staršev zaradi ponujanja svinjine v vrtcu. 
Ravnateljica je povedala, da je opravila že več razgovorov z različnimi starši glede ponujanja 
svinjine. Potrebno je poudariti, da sta v Sloveniji država in cerkev strogo ločeni. Tudi 
krščanskih zapovedi (postni dan ipd.) v vrtcu ne upoštevamo posebej. Dejstvo pa je, da v 
vrtcu ponujamo zelo malo svinjine, včasih je sploh ni cel mesec na jedilniku. Ko je na 
jedilniku, je to posebej označeno – da lahko tudi starši povedo otroku, da je svinjina. Hrano v 



vrtcu ponujamo vsem otrokom in jim je ne odrekamo (izjema so otroci z dietami, ki imajo 
svojo določeno hrano). Na septembrskem jedilniku se svinjina pojavi 2x za kosilo in 1x za 
zajtrk.  

 

Ga. Vozel je izpostavila dilemo veliko staršev, da velikokrat kličemo starše, da imajo otroci 
vročino, potem pa doma nimajo vročine. Ravnateljica pojasni, da so navodila pediatrov jasna 
– povišana temperatura je nad 37.C in se v vrtcu ne meri kar pavšalno, ampak strokovni 
delavci poznajo otroka in opazijo njihovo slabo počutje in takrat izmerijo temperaturo.  

 

Vročina je vedno znak nečesa in vročina vedno niha. Ravnateljica bo strokovne delavce v vrtcu 
na naslednjem srečanju pozvala k predlogu, kako bi lahko ukrepali pri obveščanju staršev glede 
na navedbe staršev, da imajo otroci vročino le v vrtcu, doma so pa brez vročine in popolnoma 
zdravi. Njihove predloge bomo posredovali vsem staršem.  

Ga. Rakar je povedala, da imajo težave glede samotestiranja otrok, saj predšolski otroci niso 
deležni brezplačnih testov za testiranje. Ravnateljica pojasni, da je lani Skupnost vrtcev 
Slovenije ukrepala na predlog staršev in pri tem niso bili uspešni. To je odločitev Ministrstva in 
NIJZ in se je potrebno obrniti nanje. Naloga vrtca je obveščanje staršev o okuženih stikih v vrtcu, 
vendar lahko to naredimo le, če nam starši tudi javijo, da je otrok doma okužen in da je imel 
zadnjih 48 ur stik v vrtcu. Ravnateljica pojasni, da so tukaj odvisni od sporočanja staršev. To 
velja tudi za vse ostale bolezni, uši itd. Če starši ne javijo, vrtec ne more ukrepati. 

Ga. Vozel je izpostavila dilemo nekaterih staršev, da so otroci med poletnimi meseci prihajali 
domov blatni, da prihajajo domov umazani od hrane itd. Ravnateljica pojasni, da je normalno, 
da se otroci umažejo na igrišču – zato tudi vedno naročamo, naj hodijo v vrtec primerno obuti 
in oblečeni. Otroci, ki prihajajo domov umazani od hrane – odgovor ravnateljice je, da se slinčki 
uporabljajo pri dojenčkih, potem pa jih opuščamo, saj je pričakovati, da bodo otroci znali že 



lepo jesti. Drži pa dejstvo, da nekateri dojenčki jedo že tako lepo, da slinčkov ne potrebujejo kot 
tudi, da včasih slinčke potrebujejo tudi otroci v oddelkih 5-6. gre za kulturo prehranjevanje, ki 
je pogojena tudi s kulturnim prehranjevanjem doma. Veliko otrok je še hranjenih, četudi so stari 
2 ali 3 leta ali še več, kar se potem pozna tudi pri hranjenju v vrtcu. Nimamo pravila, do katerega 
leta so slinčki, vsekakor pa jih ob koncu leta že v oddelkih 2-3 ukinjamo, od 3 navzgor pa jih 
sploh ne uporabljamo več.  Ravnateljica pojasni, naj se o takih dilemah starši obrnejo takoj 
direktno na strokovne delavce v vrtcih in z njimi najdejo rešitev in ne čakajo, da se o tem 
pogovarjamo na Svetu staršev. 

Ga Vozel opozori tudi, da se je poleti zgodilo pri otroku, da je domov prinesel 'pokakane hlačke 
s kepo človeškega iztrebka' in kot starši želijo, da se iz spodnjih hlač ostrani vsaj kepa. 
Ravnateljica je povedala, da bo na to opozorila delavce v skupinah. Povedala pa je, da umazanih 
spodnjih hlač v vrtcu nihče ne pere ali čisti. Ravnateljica pojasni, naj se o takih dilemah starši 
obrnejo takoj direktno na strokovne delavce v vrtcih in z njimi najdejo rešitev in ne čakajo, da 
se o tem pogovarjamo na Svetu staršev. 

Ga. Vozel pove, da so otroci v vrtcu, sploh čez poletne mesece, 'zanemarjeni' v smislu čistoče – 
da se jim npr. umazan bodi ne zamenja, tudi če imajo rezervo v nahrbtniku; da se jim majice, 
bodije in hlače narobe oblečejo; da dobijo otroka polulanega iz ležalnika (ker niso opazile, da se 
je polulal); da ne poskrbimo za čistočo otrok. Ravnateljica bo o tem spregovorila s strokovnimi 
delavci v skupinah in pojasnila ter ukrepe posredovala Svetu staršev. Glede daljših pohodov ipd. 
se vsi starši strinjajo, da naj strokovni delavci pravočasno obvestijo starše in jih bodo pohodom 
primerno tudi oblekli. V vrtcu imamo hranjene tudi škornje, pelerine, da so otroci lahko zunaj 
tudi v deževnih dnevih. Ravnateljica pojasni, naj se o takih dilemah starši obrnejo takoj direktno 
na strokovne delavce v vrtcih in z njimi najdejo rešitev in ne čakajo, da se o tem pogovarjamo 
na Svetu staršev. 

Starši predlagajo izmenjavo oblačil, ker imajo doma stvari, ki jih več ne potrebujejo. Ravnateljica 
je povedala, da se lahko v vrtcu organizira cunja-mi  (izmenjava oblačil). 

Ga. Vozel je opozorila, da nekatere starše moti, da so otroci premalo oblečeni in da jih zebe. 
Ravnateljica odgovarja, da se strokovni delavci o oblačilih odločajo individualno na otroka – 
nekaterim je nonstop vroče, drugim hladno. Drži pa, da velikokrat starši pretirano oblačijo 
otroka (dva bodija, rokavice v mesecu maju itd.), drugi pa mogoče premalo (brez bunde pozimi). 
Ravnateljica poudari, da v vrtcu skrbimo za dobro počutje vseh otrok. Ravnateljica pojasni, naj 
se o takih dilemah starši obrnejo takoj direktno na strokovne delavce v vrtcih in z njimi najdejo 
rešitev in ne čakajo, da se o tem pogovarjamo na Svetu staršev. 

Ga Vozel opozori, da so dobili navodilo vzgojiteljice, naj vprašanja 'prišparajo' za roditeljske 
sestanke in pogovorne ure, pa jo zanima, če lahko kdaj kaj vpraša tudi mimo tega. Ravnateljica 
pojasni, da naj se glede teh stvari obračajo starši neposredno na strok. delavce v igralnici. 

G. Gojić povpraša tudi, če se je kaj razmislilo o vrtčevskih oblačilih. Ravnateljica pojasni, da je to 
stvar investicije in preračunavanja, kakšne stroške to s seboj tudi povleče. 

Ga. Rakar je pohvalila, da smo hitro reagirali na pritožbe staršev iz glasbene šole in postavili 
varnostno ograjo. 



Ga. Vozel pohvali delavke v Levčkih, ker delajo vsak dan nove frizure. 

Ga. Gojič je vprašal še glede praznovanja 1.oktobra – dan starejših. Ravnateljica pove, da bo 
posebej opozorila strokovne delavce, naj izrecno v vrtec povabijo tudi stare starše. Letos je 1.10. 
na soboto, od 3.10. dalje pa se načrtuje teden otroka in so vsebine specifične po oddelkih ali 
enotah. V kakšni obliki bodo srečanja, boste obveščeni pravočasno. Načrtovanje po oddelkih je, 
da se čim več vključuje v oddelek starše in stare starše. Načini pa so odločitev strok. delavcev 
oddelkov. 

Ga. Rakar je opozorila, da jih je motila delitev otrok po starostih v zadnjih skupinah glede 
dejavnosti (npr. noč v vrtcu, plavanje itd.). Ravnateljica je povedala, da smo na vzg. zboru 
sprejeli skupne odločitve glede teh dejavnosti, saj smo mnenja, da bodo vsi otroci vse doživeli, 
vendar verjetno ne vse takoj oz letos. Ga. Rakar je pohvalila tudi izvedbo plavanja. 

 

Srečanje smo zaključili ob 18.10 uri. 

 

Zapisala po snemalniku Mojca Perić 

 


